
Algemene beschouwingen Begroting 2024

Bijdrage PvdA

Voorzitter, vorig jaar heb ik als vertegenwoordiger van de PvdA bij de begroting mijn grote zorgen 
uitgesproken. Over de wooncrisis, de energiecrisis, over de vele vluchtelingen die soms buiten 
moeten slapen in ons land en de toenemende afstand tussen overheid en burgers. 

Nu, november 2023, is de PvdA aanmerkelijk positiever. Want het is ons gelukt om, in tegenstelling 
tot vele andere gemeenten, in Bloemendaal in te stemmen met de opvang van asielzoekers in onze 
gemeente. En Oldenhove is begin dit jaar feestelijk geopend en wordt nu bijna vol bewoond met hulp
en steun van vrijwilligers uit onze gemeente. We hebben een woonvisie aangenomen, die de bouw 
van veel betaalbare woningen mogelijk maakt. Het benodigde budget daarvoor is ook geregeld. 
Bloemendaal is nu regenbooggemeente. We discussiëren over hoe het met de muziekschool verder 
moet, maar dat die behouden en zelfs een sterkere functie moet krijgen heeft draagvlak. Het college 
werkt goed samen en van de veiligheid wordt werk gemaakt! Het kan verkeren! 

En ook landelijk staan we op de kaart, nu de samenwerking met GroenLinks een feit is en we als 1 
partij de verkiezingen in gaan. We zouden zelfs de grootste partij kunnen worden! Voorzitter, ik zie 
dit als een reactie op een te lange periode waarin vaak gekozen is voor marktwerking, voor afstand 
tot de burger, voor het aan hun lot overlaten van mensen, voor het steunen van vervuilende 
bedrijven in plaats van te kiezen voor duurzaamheid en voor het teveel kiezen voor jezelf in plaats 
van voor de ander. Tijd voor een groenere, meer sociale koers! 

Het blijft wel opletten. De bestaanszekerheid van velen staat onder druk. Gelukkig treft dat in onze 
welvarende gemeente niet heel veel mensen, maar toch. En laten we dat vooral zo houden! Het zijn 
dure tijden, dus steun waar het kan blijft keihard nodig. Wat dat betreft zijn wij niet blij met dat de 
lokale lasten toch weer stijgen, zij het beperkt. Hierom, maar ook omdat we van mening zijn dat het 
autogebruik naar het strand niet aangemoedigd moet worden, zijn wij van mening dat de 
parkeertarieven niet verlaagd moeten worden. En ook de toeristenbelasting hoeft wat ons betreft 
niet verlaagd te worden. Zo delen we de lasten tussen inwoners en bezoekers. We kunnen de 
middelen goed gebruiken, voor bijvoorbeeld renovatie van de verouderde schoolgebouwen, voor 
investeringen in onze winkelstraten zodat het voorzieningenniveau op peil blijft, voor jeugdzorg en 
sociaal domein, voor de opvang van vluchtelingen, voor de bibliotheek en het dorpshuis in 
Vogelenzang en ook voor voldoende personeel om onze inwoners goed te kunnen bedienen en onze 
taken goed uit te voeren. Voor de scholen moet wat de PvdA betreft het Integraal HuisvestingsPlan 
opnieuw opgetuigd worden, waarbij met de scholen wordt samengewerkt om ook de onderhouds-
bijdragen hierbij te kunnen betrekken. Wellicht zou dit zelfs regionaal moeten worden aangepakt in 
verband met het schoolgaan over gemeentegrenzen heen. We moeten af van de huidige ad hoc 
aanpak en pas ingrijpen als het te laat is. De jeugd verdient adequate onderwijsvoorzieningen! 

Voorzitter, het komende jaar gaan we daadwerkelijk aan de slag met de bouw van woningen, 
waarvan hopelijk heel veel betaalbaar, op diverse locaties in deze gemeente. En met de huisvesting 
van Oekraïners, statushouders en asielzoekers en het verder opbouwen en onderhouden van goed 
contact met omwonenden. Met verdere verduurzaming van onze gemeente, met het praten met 
onze inwoners in alle dorpskernen over hun zorgen en wensen en hoe wel elkaar kunnen helpen en 



verder met het onderhouden van onze scholen. We zijn er nog lang niet, maar wat de PvdA betreft 
wel op de goede weg! 

Begroting 2024

Voorzitter ten aanzien van de begroting 2024 is de inzet van de PvdA dat we ons geld verstandig 
moeten uitgeven. Nu er een positieve begroting ligt betekent dat wat ons betreft niet dat we 
cadeautjes uitdelen aan mensen en dingen die het niet meteen nodig hebben. Maar wel uitgaven 
doen aan wie het echt nodig heeft en ook om te sparen voor belangrijke grote uitgaven de komende 
jaren. Wij zien grote noden bij de minima in onze gemeente, bij de scholen, en bijvoorbeeld op dit 
moment bij de bibliotheek. En wij zien prima mogelijkheden om daarvoor budget vrij te maken. 
Voorzitter de inzet van de PvdA bij ingediende voorstellen is als volgt: 

Amendement toeristenbelasting:
De PvdA stelt voor om de tarieven voor campings iets te verlagen. Voor hotels achten wij dat echter 
niet nodig. Wij zien overigens campings als campings ongeacht de vorm van accommodatie. Dat is 
iets heel anders dan een overnachting in een hotel. Dus geen verdere differentiatie binnen campings.
We zullen daartoe een scherpe definitie aanleveren. Dit voorstel levert de gemeente meteen al 
200.000 op, verder oplopend de komende jaren.

Amendement parkeertarieven: 
Dit amendement willen wij graag mede indienen. Het is niet de bedoeling om het gebruik van de 
auto naar het strand aan te moedigen en daarbij kunnen we het geld goed gebruiken zoals 
aangegeven. Het levert zo al ruim een half miljoen per jaar extra op.

Motie scheidingswand Dorpshuis Vogelenzang: 
Het Dorpshuis heeft gevraagd om een scheidingswand in de grote zaal. Maar zij wordt voor een deel 
ook aangeslagen voor een nieuw ventilatiesysteem. Het College stelt dat er geen sprake is van 
onderhoud. De huurder zegt van wel. De huurder exploiteert volledig zonder subsidie dus moet alles 
zelf financieren. En krijgt een hogere huur. Wij handhaven onze motie. 

Motie bieden van inkomen en bijstandsvoorzieningen:
De PvdA dient dit voorstel in samen met GroenLinks. Ook in Bloemendaal zijn mensen die het 
financieel zwaar hebben. Deze gemeente heeft voldoende armslag om deze mensen bij te staan.

Motie betalen naar gebruik afvalstoffenheffing:
Wij steunen ook dit voorstel van Groenlinks. Het stimuleert om tot besparing op het grijze afval te 
komen.

Amendement verhuiscoach:
De PvdA steunt dit voorstel zeker niet. Veel oudere mensen wonen te groot maar vinden een andere 
woning zoeken en verhuizen ingewikkeld. Als we hen daarbij helpen komt er meer doorstroming op 
de woningmarkt op gang.



Amendement voorstel hek Zeeweg: 
Dit amendement steunt de PvdA want dit budget van 1 mln aan een weg die niet van ons is vinden 
wij niet verantwoord. Als we de snelheid omlaag brengen naar 60 km per uur is zo’n duur hekwerk 
om herten tegen te houden sowieso niet meer nodig.

Motie Zeeweg 60 km:
Dit zullen wij dus steunen.

Amendement voorstel 22: 
Dit zal de PvdA ZEKER NIET steunen. Er is menskracht nodig voor de huisvesting van asielzoekers, 
Oekrainers en statushouders en de verwachting is dat dit een blijvende taak is. Door zelf mensen in 
dienst te nemen bespaart de gemeente overigens op kosten.

Amendement voorstel 15 onderwijshuisvesting:
De PvdA vindt het heel erg noodzakelijk dat onze vaak zwaar verwaarloosde scholen opgeknapt 
worden. Onze jeugd moet goed onderwijs krijgen en de huisvesting mag dat niet in de weg zitten. 
Daarom zullen wij dit voorstel niet steunen. 

Amendement Raadslid in de Klas:
PvdA dient dit voorstel in omdat we het belangrijk vinden dat in het onderwijs aandacht wordt 
geschonken aan dit belangrijke maatschappelijke werk. Dit mag niet door de hoeven zakken.

Amendement voorstel 10 herinrichting Bloemendaalseweg: 
Wij vinden dit voorstel overbodig omdat op ons verzoek het college al een toezegging had gedaan, 
maar om duidelijkheid te geven zullen wij dit steunen.

Amendement bodes gemeentehuis:
De PvdA is niet meteen overtuigd van de noodzaak hiervan maar we horen graag het college 
hierover. 


